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Protokół Nr XXIX/2021 

Rady Powiatu Sejneńskiego 

z dnia 30 lipca 2021 r. 

 

Obrady XXIX Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego rozpoczęły się o godz. 1015,  

a zakończyły się o godz. 1050. Odbyły się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach, ul. 1 Maja 

17.  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad.  

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Sejneńskiego –  

Pan Ryszard Grzybowski. Przewodniczący Rady powitał przybyłych na XXIX Sesję Rady Radnych 

Powiatu oraz Gości.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad XXIX Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego, 

na 15 – osobowy skład Rady obecnych 13 Radnych.  

Nieobecni: Pani Jolanta Malinowska – Wiaktor – Wiceprzewodnicząca Rady  

     Pan Janusz Moroz – Radny.  

- lista obecności Radnych (zał. nr  1), 

- lista obecności Gości (zał. nr  2). 

 

 Pan Ryszard Grzybowski  - Przewodniczący Rady Powiatu poinformował zebranych, że Sesja 

jest nagrywana, poinformował również, że nagranie zostanie umieszczone w BIP oraz na stronie 

internetowej Powiatu Sejneńskiego. Ze względu na konieczność umieszczania napisów na nagraniach 

z Sesji Pan Przewodniczący wskazał na konieczność wypowiadania się wyłącznie do mikrofonu.    

  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:  

 

1. Otwarcie obrad.  

2. Wystąpienie zaproszonych Gości.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 18 czerwca 2021r.  

4. Informacja Starosty Sejneńskiego z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu.  

5. Interpelacje i zapytania radnych.  

6. Oferta szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 2021/2022.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpoznania.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sejneńskiego 

na lata 2021 -2027. 
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10. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Sejneńskiego za I półrocze 2021 roku. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

12. Wolne wnioski i oświadczenia.  

13. Zamknięcie obrad.  

 Ad. 2. Wystąpienia zaproszonych Gości.  

W tym punkcie głosu nie zabierano.  

Ad. 3. Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII/2020 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 18 czerwca 2021 r.  

 

  Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poinformował, że w ustawowym terminie 

uwagi do protokołu nie wpłynęły.  

  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Protokół Nr XXVIII/2021 z 

dnia 18 czerwca 2021 r.  

 

 W głosowaniu nad Protokołem Nr XXVIII/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 18 czerwca 

2021 r. udział brało 13 Radnych: 12 głosów „za”, 1 głos przeciw, głosów wstrzymujących się nie było.   

 

 Protokół Nr XXVIII/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 18 czerwca 2021 r. został przyjęty 

większością głosów.   

 

Zestawienie głosowań – zał. nr 3. 

 

Uwagi do protokołu, który wpłynęły z uchybieniem terminu – zał. nr 4.  

 

Ad. 4. Informacja Starosty Sejneńskiego z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu.  

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej Zarządu Powiatu za okres od dnia  18 czerwca 2021 r. do dnia 30 lipca 2021 r.   

Oprócz bieżącej pracy w Urzędzie: 

 

23.06.2021 r.  

 

- spotkanie w Wodach Polskich w Białymstoku (Pan Starosta)  

- udział w Zgromadzeniu Związku Powiatów Województwa Podlaskiego – Białystok (Pan Starosta) 

 

25.06.2021 r.  

- udział w zakończeniu roku szkolnego – ZSO Sejny (Pan Starosta) 

- udział w zakończeniu roku szkolnego – LO z LJN w Puńsku (Pan Wicestarosta) 

 

28.06.2021 r.  

- posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (Pan Starosta, Pan Wicestarosta)  

 

01.07.2021 r.  
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- spotkanie z Sekretarzem Stanu w Ministerstwie Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu Panem 

Jackiem Osuchem oraz Posłem na Sejm Kazimierzem Gwiazdowskim w związku z rozpoczęciem prac 

związanych z budową hali sportowej przy Zespole Szkół Ogólnokształcących w Sejnach (Pan Starosta, 

Pan Wicestarosta, Pani Lucyna Fidrych, Alicja Wysocka, Stanisław Kwaterski). 

 

30.06.2021 r.  

- udział w posiedzeniu Grupy Sterującej dot. projektu zintegrowanego „Kształtowanie i rozwój 

kompetencji kadr subregionu suwalskiego – szkolenia językowe, TIK, wybrane formy kształcenia 

ustawicznego – ARES S.A. Suwałki (Pan Starosta) 

- udział w uroczystości 30-lecia Ośrodka „Pogranicze – sztuk, kultur, narodów” (Pan Wicestarosta) 

 

03.07.2021 r.  

- udział w V Powiatowej Spartakiadzie Seniorów – Smolany (Pan Wicestarosta, Pani Lucyna Fidrych) 

 

05.07.2021 r.  

- wideokonferencja z Wojewodą Podlaskim (Pan Wicestarosta) 

 

06.07.2021 r.  

- udział w obchodach Dnia Koronacji Króla Mendoga Państwa Litewskiego  

 

07.07.2021 r.  

- udział w konferencji dot. Programu pn. Rządowy Fundusz Polski Ład i Program Inwestycji 

Strategicznych – Białystok (Pan Wicestarosta) 

 

08.07.2021 r.  

- udział w uroczystym podsumowaniu podlaskiej Agroligi 2021 (Pan Wicestarosta) 

 

11.07.2021 r.  

 

- udział w Obchodach 76 Rocznicy Obławy Augustowskiej organizowanych przez Związek Pamięci 

Ofiar Obławy Augustowskiej  (Pan Starosta, Pani Lucyna Fidrych) 

 

18.07.2021 r.  

 

- udział w Obchodach 76 Rocznicy Obławy Augustowskiej organizowanych przez Gminę Giby (Pan 

Starosta, Pani Lucyna Fidrych, Pan Stanisław Kwaterski) 

 

21.07.2021 r.  

- udział w posiedzeniu Podlaskiego Zespołu Parlamentarnego (Pan Starosta) 

- udział w uroczystościach Święta Policji – Sejny (Pan Starosta) 

 

22.07.2021 r.  

 

- udział w spotkaniu samorządowców z Premierem Mateuszem Morawieckim – Kolno (Pan Starosta, 

Pani Lucyna Fidrych) 
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23.07.2021 r.  

- posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego  

 

26.07.2021 r.  

- spotkanie w sprawie opracowania Strategii Rozwoju Powiatu Sejneńskiego (Pan Starosta) 

 

30.07.2021 r.   

- posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego 

- Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych 

-XXIX Sesja Rady Powiatu Sejneńskiego  

 Uwag i zapytań do sprawozdania nie wniesiono.  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych.  

 Pan Piotr Alszko: „Panie i Panowie Radni, Szanowni Goście, mam takie trzy zapytania. Na 

podstawie § 22 Statutu Powiatu Sejneńskiego składam następujące pytania: 1. Mieszkańcy ciągle  

informują, iż mają duże trudności z wjazdem na ulicę 1 Maja z ulicy Parkowej i ulicy Powstańców 

Sejneńskich w Sejnach. Są przypadki, kiedy dochodzi na tym skrzyżowaniu do niebezpiecznych 

sytuacji drogowych. W wielu miejscowościach w Polsce i nie tylko w Polsce, na skrzyżowaniach ulic 

stosowane są małe ronda albo mini ronda wykonane z kostki granitowej lub są namalowane koła 

białego koloru o średnicy kilku metrów, dokładnie 4 metrów, minimalnie musi to być. Są też tam 

umieszczone odpowiednie znaki drogowe informujące o istniejącym ruchu okrężnym i zasadach 

pierwszeństwa. Jest to znak C - 12 i A - 7. I pytanie: jaki jest koszt zmiany organizacji ruchu w wyżej 

wymienionym miejscu na ruch okrężny? Pytanie drugie:  jakie są aktualne ustalenia w sprawie 

wykorzystania ułożonych przewodów na terenie Powiatu Sejneńskiego do przesyłania sygnału 

internetu szerokopasmowego wraz z podaniem przybliżonych terminów? I trzecie: mieszkańcy mnie 

po prostu monitują, Rada Powiatu Sejneńskiego w swoim czasie podjęła między innymi uchwałę o 

remoncie drogi Sejny Borek do Żegar. I pytanie jest takie:  Jaki jest harmonogram prac przy remoncie 

wyżej wymienionej drogi powiatowej? Na jakim etapie jest obecnie ten remont. Dziękuję bardzo” 

/zał. nr 5/.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przypomniał, że upominał się o budowę tego 

ronda w czasie, gdy Pan Piotr Alszko był Starostą Powiatu. Urząd Wojewódzki i Marszałkowski prosili 

o inicjatywę ze Starostwa, ale Starosta nie podjął wtedy tematu. Zgodnie z informacją przekazaną 

przez Pana Waldemara Kwaterskiego – Radnego Wojewódzkiego, rondo powstanie – będzie 

wykonane przez Zarząd Dróg Wojewódzkich.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „ad vocem, to nie  jest miejsce na dyskusję, bo to było pytanie i Pan 

Przewodniczący nie ma uprawnień do takich głosów, ale Pan dobrze wie, że nie było możliwości tego 

ronda, z resztą zostało wyjaśnione już wcześniej. Owszem byłem Starostą, ten temat był poruszany, 

ale wtedy mówione było, że było to od 3 do 5 milionów złotych. Nasze Starostwo nie posiadało tych 

pieniążków i nikt żadnej dokumentacji, pytałem o to na piśmie, Pan ani Starostwo nie przekazało mi, 

że taka informacja od świętej pamięci teraz oczywiście już, bo w tej chwili nie może tego 
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zweryfikować, nie było na to pieniążków żeby takie rondo powstało i tu na mnie jakby przerzucanie 

winy, że za mojej kadencji tego się nie zrobiło, jest to niezgodne z prawdą i nie udowodnione. Pan to 

sobie sobie wymyślił to Panie Przewodniczący i Pan  teraz  to mówi”.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady powiedział, że odniesie się do tego tematu w 

sprawach różnych. 

Ad. 6. Oferta szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 2021/2022.  

 Z sali obrad wyszedł Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński.  

Pan Andrzej Małkiński – Dyrektor ZSO w Sejnach poinformował, że chęć edukacji w ZSO w 

Sejnach zgłosiło 62 uczniów. W dniu wczorajszym i dzisiejszym zespół do spraw rekrutacji kompletuje 

dokumenty uczniów profilami: humanistyczny, matematyczny, biologiczno – chemiczny, profil 

mundurowy oraz technikum informatyczne. W najbliższy poniedziałek zostanie podana lista 

przyjętych uczniów i odbędzie się też spotkanie Pana Starosty z zespołem do spraw rekrutacji.  

 Pan Alwid Niewulis – Dyrektor LO z LJN w Puńsku poinformował, że na kolejny rok szkolny 

zaplanowano jedną klasę z 24 uczniami o profilu, gdzie na poziomie rozszerzonym nauczany będzie 

język angielski, matematyka i biologia. Uczniowie w klasie trzeciej i czwartej będą mogli wybrać jeden 

dodatkowy przedmiot spośród chemii, fizyki i geografii, co pomoże przygotować do matury. 

Zakwalifikowano 23 uczniów, którzy złożyli już komplet dokumentów.  

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpoznania.  

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 12 Radnych: 

za przyjęciem uchwały                 - 11 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                                 - 1  głos. 

 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXIX/159/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 30 

lipca 2021 r. w sprawie pozostawienia petycji bez rozpoznania /zał. nr 6/. 

  

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok.  

 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 12 Radnych: 

za przyjęciem uchwały                 - 12 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                                 - 0  głosów. 
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 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXIX/160/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 30 

lipca 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok /zał. nr 7/. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Sejneńskiego na lata 2021 -2027. 

 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 12 Radnych: 

za przyjęciem uchwały                 - 12 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                                 - 0  głosów. 

 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXIX/160/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 30 

lipca 2021 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sejneńskiego na lata 

2021 -2027/zał. nr 8/. 

 

Ad. 10. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Sejneńskiego za I półrocze 2021 roku 

/zał. nr 9/. 

 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do informacji 

przekazanej przez Panią Skarbnik.  

 

 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

 

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

   W tym punkcie głosu nie zabierano.  

 

Ad. 12. Wolne wnioski i oświadczenia.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz  - Firma Szkoleniowo – Usługowa Andrea Consulting poinformował, że 

opracowuje Strategię Rozwoju Powiatu Sejneńskiego. Odbyły się już pierwsze spotkania z 

przedstawicielami samorządów gminnych, kolejne spotkania odbędą się z organizacjami 

pozarządowymi oraz jednostkami organizacyjnymi. Pan Jurkiewicz poprosił o wypełnienie ankiet, 

które będą również formą konsultacji w kwestii Strategii Rozwoju Powiatu Sejneńskiego. Ankiety 

dostępne są na stronie internetowej Starostwa.  

 Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński podziękował Panu Andrzejowi Jurkiewiczowi za 

przybycie na dzisiejszą Sesję oraz wyraził nadzieję, że tworzona strategia będzie zbieżna też z 

potrzebami gminnymi i pozwoli na wpisanie się do projektów unijnych.   

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady zapoznał Radnych z pismem Radnego z 

Wrocławia, który uległ wypadkowi, dzięki pomocy koleżanek i kolegów doszedł do zdrowia i założył 
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stowarzyszenie, które ma na celu wspomagać potrzebujących w takich sytuacjach. Można stać się  

członkiem stowarzyszenia bądź też wpłacić środki finansowe na funkcjonowanie. Z pismem można 

zapoznać się w Biurze Rady. 

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Szanowni Państwo, chciałbym na ręce Pana Przewodniczącego złożyć 

dwa wnioski:  pierwsze - proszę o opinie prawną stwierdzającą ważność bądź nie protokołu z obrad 

Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego Nr XXIV, XXV oraz XXVIII. Prośba moja wynika z z faktu, iż zgłaszane  

poprawki do wyżej wymienionych protokołów nie były głosowane na sesjach Rady Powiatu. I drugi, 

druga prośba proszę o dokładny zapis wypowiedzi Pana Antoniego Baudzis podczas obrad XXVIII Sesji 

Rady Powiatu w dniu  18 czerwca w czasie od jednej godziny 27 minuty 47 sekund do jednej godziny 

29 minuty 30 sekund. Dziękuję bardzo” /zał. nr 10/. 

 Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński pogratulował Panu Stanisławowi Jastrzębskiemu – 

Kierownikowi Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Sejnach 

przejścia na emeryturę, życząc jednocześnie zdrowia, realizacji planów i zamierzeń.  

Pan Stanisław Jastrzębski – Radny podziękował za życzenia i zacytował wiersz: „Człowiek w 

swym życiu etapów ma wiele Są narodziny, szkoła, wesele. A kiedy stanie u bram dorosłości zaczyna 

pracę-ku swej radości. Ta praca daje mu satysfakcję... chociaż nie zawsze szef ma rację. Są chwile 

miłe, radości i smutki człowiek raz duży raz znowu malutki lecz wszystko zawsze swój koniec ma. 

Także i praca nie wiecznie trwa. Wtedy to człowiek myśli z zachwytem: nareszcie jestem już 

emerytem”.  

 

Ad. 13. Zamknięcie obrad. 

  Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Sesji wypowiadając 

słowa „Zamykam obrady XXIX Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego”. 

 Zgodnie ze Statutem Powiatu Sejneńskiego Protokół zawiera streszczenia wystąpień oraz treść  

wypowiedzi. Przebieg Sesji zawarty jest na nagraniu  Sesji Rady Powiatu. Nagranie udostępnione jest 

na stronie internetowej Powiatu Sejneńskiego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  

 

Sporządziła:                               Przewodniczył: 

              Katarzyna Mikłaszewicz               Ryszard Grzybowski  
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